
Zuerst will ich hervorheben, dass ich
als Bürgermeister immer meiner Linie
treu bleiben werde, sich für die Anlie-
gen aller GemeindebürgerInnen mit
vollem Elan einzusetzen. Ich freue
mich, dass mir diese Arbeit so viel
Freude bereitet.

Es tut mir persönlich sehr leid, dass
die SPÖ Bad EisenkappelHarald Ko-
gelnik als Vizebürgermeister abberu-
fen hat. Obwohl er die Wahl gegen
mich sehr knapp verloren hat, war er
vom ersten Tag an bemüht gemein-
sam mit mir zum Wohle der Ge-
meinde zu arbeiten und nicht die
SPÖ-Parteipolitik in den Vorder-
grund zu stellen.

Ganz anders sein Nachfolger Ing.
Helmut Malle. Bei der Wahl ist er
nicht als Bürgermeisterkandidat ange-
treten. Jetzt als Vizebürgermeister
stellt er vor allem die Parteipolitik in
den Vordergrund. Er will den An-
schein erwecken, als würden alle guten
Ideen und Errungenschaften von der
SPÖ kommen. Die Menschen wissen,
dass es nicht so sein kann. Es ist aber
mehr als störend für eine gedeihliche
Zusammenarbeit in der Gemeinde,
wenn „Newsletter“ übers Internet
verschickt werden, die von Un- und
Halbwahrheiten strotzen.

Er behauptet, dass die EL, ÖVP,
BZÖ und GESK gegen den Kauf des
LF (Löschfahrzeug) für die FF Bad Ei-
senkappel waren und es nur der SPÖ
zu verdanken ist, dass das Löschfahr-
zeug angekauft wird. Stimmt nicht!

Gerade den genannten Fraktionen ist
es zu verdanken, dass mit dem Kauf
abgewartet wurde und somit eine hö-
here Förderung lukriert werden
konnte und so die Anschaffung um
60.000 € billiger wurde.

Genauso schreibt Herr Ing. Malle,
dass er die Tankstelle gerettet hat.
Falsch! Der Standort konnte nur ge-
rettet werden, weil ich den Bereichs-
leiter für Kärnten persönlich gut
kenne und ihn von der Wichtigkeit
dieses Standortes überzeugen konnte.
Besonderen Einsatz zeigte auch GR
Kummer und ganz besonders muss
man der Familie KOROTAJ danken,
die viel Energie und Geld in dieses
Projekt investiert hat. Die Idee der
Möglichkeit der öffentlichen Benüt-
zung der WC-Anlage bei der Tank-
stelle, stammt von mir.

Was das Betanken der Gemeinde-
fahrzeuge betrifft (2 PKW und 2 Uni-
mog): Diese werden im Rahmen der
Möglichkeit bei der Tankstelle im Ort
betankt. Es wird aber auch die Ko-
operation mit der Straßenmeisterei
weiterhin beibehalten. Es ist nur un-
seren guten Kontakten zum Landes-
straßenreferenten LH Dörfler zu
verdanken, dass es die Straßenmeiste-
rei Eisenkappel überhaupt noch gibt.

Das sind nur einige aktuelle Beispiele
auf die ich hinweisen muss, obwohl es
überhaupt nicht meine Art ist mit
Mitbewerbern über die Medien zu
polemisieren. Es ging aber nicht mehr
anders, denn Malle versucht laufend,
auf dem Rücken der Bevölkerung par-
teipolitisches Kleingeld zu sammeln.
Es ist schade, weil wir in diesen
schwierigen Zeiten eine gute Zusam-
menarbeit aller brauchen würden. 6
Jahre beleidigt sein, dass man 2009

die absolute Mehrheit und den Bür-
germeister verloren hat, bringt unsere
Gemeinde nicht weiter.

Ich habe ein anderes Verständnis von
Gemeindepolitik! Für mich hat Par-
teipolitik in dieser kleinsten Demo-
kratiezelle nichts verloren!

Z veseljem sem župan za vse obœanke
in obœane. S polno energijo se dnevno
trudim, da bomo lahko zadovoljno in
brezskrbno uživali lepote naše prelepe
obœine.

Žal je Kapelška SPÖ odpoklicala Ha-
ralda Kogelnika kot podžupana, ki se
je vedno konstruktivno trudil za obœane,
ne da bi v ospredje postavljal svojo
stranko. To se je z nastopom podžupana
Helmuta Malleja na žalost popolnoma
spremenilo. Z obraœanjem dejstev skuša
v svojih pismih na obœane in medije
ustvarjati sliko, kakor da bi edino nje-
gova stranka skrbela za dobrobit naše
obœine.

S treznim ravnanjem drugih frakcij v
obœinskem svetu pa je že uspelo brez pri-
krajškov za obœane ohraniti ogromno
denarja, ki ga nujno potrebujemo npr.
za kvalitativno izobrazbo naših otrok.
Na sreœo imamo v obœinskem svetu do-
volj ljudi, ki ne skušajo na primitiven
naœin nabirati politiœen drobiž.

Obœinska politika za mene pomeni delo
za obœane. Strankarska politika v tej
najmanjši celici demokracije v mojih
oœeh nima mesta!

Franz JoseF smrtnik, Bürgermeister - župan

Sehr geehrte GemeindebürgerInnen!
Drage obœanke in obœani!

Franz Josef Smrtnik
Bürgermeister - župan
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Liebe GemeindebürgerInnen!
Drage obœanke in obœani!

In unserer Gemeinde blü-
hen die Baustellen. Dieses
Blühen bedeutet Leben und
Wachstum. Und das gerade zu
der Zeit in der alle von Krise
reden. Eisenkappel behauptet
sich gegen Trends und setzt
selber neue. An fast jeder Ecke
wird gebaut: Gottfried Jen-
schatz an der Fischzuchtan-
lage, Gasthof Kovaœ erweitert
die Terrasse, Jožek Zlatar im
Fischrestaurant Silvia, Familie
Korotaj am Ausbau der Tank-
stelle, Firma Smretschnig am
Aufbau einer Leimbinderpro-
duktion, die Fernwärme Ei-
senkappel an der Renovierung
und Modernisierung des Bio-
masseofens, die KW Eisenkap-
pel GmbH investiert 3
Millionen Euro in die beiden
Wasserkraftwerke, die Ge-
meinde ist über den Schulge-
meindeverband am Umbau
der Hauptschule in ein mo-
dernes Schulzentrum mit inte-
grierter Nachmittagsbetreu-
ung und Musikschule betei-
ligt. Das gesamte Bauvolumen
beträgt knappe 5 Millionen
Euro.

Diese Aufzählung ist ein Be-

weis dafür, was alles erreicht
werden kann, wenn jeder in
seinem Bereich aktiv wird.
Auch die Gemeinde Eisenkap-
pel-Vellach hat seit den ersten
Gesprächen im Jahr 2009 alles
in Bewegung gesetzt, um für
unsere Kinder eine hochwer-
tige Ausbildung zu sichern. Ei-
senkappel überholte mit dem
Baubeginn im Herbst bereits
die Stadtgemeinde Völker-
markt, die im politischen
Hick-Hack zu keiner Ent-
scheidung gelangte. Aus die-
sem Grund sind so manche
Profilierungsversuche durch
Verdrehung der Tatsachen
auch bei uns hinderlich für
eine gedeihliche Arbeit und
somit mehr als entbehrlich.

Die nächste Baustelle wird
demnächst eröffnet. Auf der
Kläranlage wird in den näch-
sten Monaten eine Photovol-
taikanlage installiert. Diese
wird sich positiv auf die Ko-
sten für die Abwasserbeseiti-
gung auswirken. So freue ich
mich auf jede neue Baustelle
und darf ihnen wenig Ärger
durch Baustellenbehinderun-
gen wünschen.

W i r L a d e n d i c h a m s a m s t a g h e r z L i c h z u m m a r t i n i t a n z e i n !

V s o B o t o p r i s r č n o V a B L J e n i n a m a r t i n o V a n J e !

Baustellen bedeuten Leben in der Gemeinde!
Gradbišča izražajo vitalnost občine!

Naša obœina še v jesenskem œasu »cveti«. Cvetenje
obœine se odraža v velikem številu gradbišœ, da dobiš
obœutek, kot da bo vse prenovljeno, da se bo marsikaj raz-
širilo in poveœalo. To se dogaja ravno v tem œasu, ko vsi
govorijo o krizi. Železna Kapla se uveljavlja proti trendu
in postavlja nov trend.
Gospod Jenschatz neprenehoma gradi ribogojnico na

Obirskem, njegova soseda Nežika in Franci Haderlap sta
prikupno razširila teraso pred gostilno, gostilniœar Silvija
in Jožek Zlatar sta posreœeno obnovila prostore za ribjo re-
stavracijo, Mimi in Marko Korotaj sta spremenila
œrpalko v kavarno z ambientom, podjetje Smretschnig je
na Lesnikovem polju priœelo z gradnjo poslopja za pro-
dukcijo lepljenih elementov, Adi in Gerhard Welz sta
uspela spraviti Kapelško toplarno na najnovejši tehniœni
standard, podjetnika Johannes Thurn-Valsassina in Josef
Feldbacher sta z obema elektrarnama za 3 milijone evrov
že skoraj na cilju, obœina pa skupno z Gemeindeschul-
verbandom preoblikuje glavno šolo za 5 milijonov evrov
v moderen šolski center s popoldansko oskrbo in glasbeno
šolo pod eno streho.
To je dokaz, kaj vse je mogoœe, œe vsak takorekoœ pred

svojim pragom pometa. Obœina Železna Kapla-Bela je s
svojim šolskim projektom prehitela mestno obœino Veli-
kovec, ker smo od prvih pogovorov leta 2009 do danes vse
domaœe naloge dosledno oddelali in so bili vsi dejavniki v
obœini vkljuœeni. Naœin takega dela, da vsi na svojem po-
droœju skušajo nekaj premakniti, je zelo plodovit. Poskusi
javnega profiliranja, ki jih veœkrat doživljamo, pa bolj
zavirajo kot pomagajo.
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Geschwindigkeitsbeschränkung
auf Seeberg-Bundesstraße –
omejitev hitrosti na cesti B82

Auf der B82 soll im Abschnitt
zwischen Haus Vellach Nr.71
und Vellach Nr.92 eine 70 kmh-
Beschränkung eingerichtet wer-
den.
Na cesti proti prehodu na Jezersko
naj se v Beli med hišama št. 71 in
92 uredi omejitev hitrosti na 70 ki-
lometrov na uro.

Halte- und Parkverbot Rechberg
– prepoved odstavljanja vozil na
Rebrci

Im Bereich des Dorfbrunnens auf
Rechberg wird ein Halte- und
Parkverbot erlassen.
V predelu vaškega vodnjaka na Re-
brci bo prepovedano odstavljati vo-
zila.

28. 6. 2012

Finanzplan bis 2018 –
okvirna sredstva do 2018

Der mittelfristige Finanzplan
wurde nach der Neuberechnung
des Anteiles der Gemeinde am
Schulzentrum bis zum Jahr 2018
angepasst. Der Finanzierungsbe-
darf für die Totalsanierung er-
höhte sich auf € 750.000. Für
Katastrophenschäden 2009, die
Haftungsrücklage der OTH
GmbH, den Feuerwehr-Unimog
und das Schulzentrum werden
bis 2018 € 792.000 aufgewen-
det.

Ker se je povišala vsota, ki jo mora
k šolskemu centru prispevati obœina,
je bila potrebna sprememba fi-
nanœnega naœrta do leta 2018. Za
razliœane namene, kot poravnave
škod iz leta 2009, rezerve za
družbo obirskih jam, unimog za
požarno brambo in šolski center
bodo izredni izdatki do 2018
znašali € 792.000

28. 6. 2012

Umfassendes Verkehrskonzept –
vzajemni prometni načrt

Ein Verkehrskonzept, das viele Bereiche
einbezieht, wurde erarbeitet und beschlos-
sen. Die Teilbereiche umfassen die Kurz-
parkzone in Eisenkappel, das Leitsystem
fürHöhlenbesucher, Fußgängerwegemit
Spazierwegen und den Fahrradverkehr
mit Verleihstationen der Elektrofahrrä-
der. Die erarbeiteten Lösungsvorschläge
werden mittelfristig Schritt für Schritt rea-
lisiert.
Naœrt vodenja prometa vsebuje mnogo posa-
meznih ukrepov, ki predvidevajo številne
spremembe glede omejitve parkiranja v cen-
tru, vodenja obiskovalcev obirskih jam, do-
datnih pešpoti, pasov za kolesarje ter naœina
in krajev izposoje elektriœnih koles. Zaœenši
z omejitvijo dobe parkiranja podo ukrepi
uresniœeni korak za korakom.

Kurzparkzone in Eisenkappel –
omejitev dobe parkiranja

Kurzparkzonen werden markiert und auf
die Zeit vonMontag bis Freitag von 8.00
bis 18.00 Uhr und am Sanstag von 8.00
bis 12.00 Uhr mit einer Kurzparkdauer
von 90 Minuten beschränkt.
Od ponedeljka do petka bo parkiranje od
osmih zjutraj do šestih zveœer ter v sobotah
dopoldan omejeno na uro in pol parkirne
dobe.

Wohnstraße zu den Heimstätte-Wohn-
blöcken – ureditev stanovanjske ceste

Die Zufahrt zu den Wohnungen der
Kärntner Heimstätte wird als Wohnstraße
festgelegt.
Z uredbo bo dovoz do stanovanjskih hiš
Kärntner Heimstätte spremenjen v stano-
vanjsko cesto.

Holzbau Smretschnig Lesnikfeld – prodaja
zemljišča podjetju Smretschnig

Die Holzbaufirma Smretschnig kauft von
der Gemeinde am Lesnikfeld 10.000m²
Gewerbegrund.
Podjetje Smretschnig odkupi obœini na lesni-
kovem polju 10.000m² zemlje za produkcijo
lepljenih elementov.

Vermessung Woschtl Quelle –
boštlnov izvir vode

Das Quellschutzgebiet sowie die Zufahrt
zur Woschtl-Quelle wurden neu vermes-

sen und werden in das öffentliche Gut
übertragen.
Zašœitno obmoœje boštlnovega vrelca ter
dovoz do tega se prenese v javno last.

Bauland Koprein Sonnseite –
gradbeno področje v Koprivni

In Koprein werden 2.030m² von Auf-
schließungsgebiet zu Bauland umgewid-
met.
Zemljišœe v Koprivni se prenameni v grad-
beno podroœje.

Bauparzellen in Remschenig –
gradbena zemljišča v Remšeniku

In Remschenig werden 3 Parzellen im Ge-
samtausmaß von 2.786 m² als Bauland
aufgeschlossen.
V Remšeniku se uredijo tri zemljišœa za grad-
njo stanovanjskih hiš.

Benützungsvertrag für Promenadenweg –
pogodba za uporabo promenadne
pešpoti

Um Gefahren für den Promenadenweg
durch die Windwurffläche zu vermeiden,
übernimmt die Gemeinde anfallende Sic-
herungskosten.
Obœina prevzame stroške in odgovornost za
zašœito promenadne pešpoti.

Grundablöse Kraftwerk –
odkup zemljišča za elektrarno

Die KW Eisenkappel GmbH löst 47m²
Grund für das Krafwerksgebäude ab.
Obœina odstopi 47m² zemlje v zamenjavo za
sanacijo Popove ulice.

Nachtragsbudgetvoranschlag –
sprememba finančnega načrta

Im Voranschlag werden die Fernwärme-
anbindung des NKD Gebäudes, der Ko-
stenanteil für das Gemeindeservice-
zentrum sowie die Verringerung der Bun-
desertragsanteile von €75.300 berück-
sichtigt.
Sprememba finanœnega naœrta upošteva pri-
kljuœitev poslovnega poslopja k omrežju za
oskrbo toplote, stroške za novi deželni servi-
sni center ter zmanjšane donose iz zveznih
virov.

Kontrolle der Gebahrung –
kontrola

Im Rahmen der Kontrolle wurde fest- ge-
stellt, dass aus den Einnahmen derMaut-

straße Hochobir im Jahr 2010 € 13.430
und im Jahr 2011 € 29.044 als Rücklage
angespart werden konnten.
Pregled dohodkov cestnine na Obir je prika-
zal dober prirastek rezerve za vzdrževanje
ceste.

Resolution der Kärntner Gemeinden –
resolucija občin

Eine Resolution gegen die Benachteili-
gungen der Landgemeinden gegenüber
den Städten im Bereich der Ertragsanteile
wurde an die Landesregierung und den
Bund gerichtet.
Sklenjena resolucija je naperjena proti
nesorazmerju dodelitve finanœnih sredstev
podeželskim obœinam napram mestom.

Resolution zu Streichung des Vorsteuer-
abzugs – resolucija proti črtanju davčne
olajšave

Durch die Streichung des Vorsteuerabzugs
im Bereich des Schulbaus für Gemeinden
werden alle Investitionen um 20% teurer.
Eine Resolution gegen die Streichung der
Steuererleichterung für Bildungseinrich-
tungen wurde an die Landesregierung und
den Bund gerichtet.
Spremenjeni zakoni predvidevajo œrtanje
davœnih olajšav pri gradnji šolskih poslopij.
Sklenjena resolucija zavraœa ukrepe, ki po-
dražujejo investicije v šolstvu za 20%.

Finanzierungsplan Feuerwehr-Unimog –
finančni načrt za vozilo požarne brambe

Die Neuanschaffung des Unimog U20
mit Seilwinde für die Feuerwehr Bad Ei-
senkappel kostet € 235.500. Durch die
verlängerte Nutzung des alten Unimog
konnte vom Landesfeuerwehrverband die
erhöhte Förderung von € 115.000 er-
wirkt werden. Die Kosten für die Ge-
meinde sind € 120.500.
Zamenjava 33 let starega vozila za požarno
brambo stane € 235.000. Od tega prispeva
obœina € 120.500.

Fördervertrag Sanierung Woschtlquelle –
podpora k sanaciji boštlnovega vrelca

Es wird für die Gewährung einer Förde-
rung in der Höhe von € 7.500 ein För-
dervertrag mit der Kommunalkredit- Bank
geschlossen.
Za uveljavitev podpore za sanacijo vrelca pri
boštlnu se sklene pogodba z banko Kommu-
nalkredit.
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Knapp vier Wochen lang gab es in Bad Ei-
senkappel nur ein Gesprächsthema. Ob beim
Einkaufen, Wandern oder beim Kaffeetrinken
am Hauptplatz: das Tatort-Team um Harald
Krassnitzer und Adele Neuhauser belebte die
2.400 Einwohner von Bad Eisenkappel. Die
LKW´s und die Kameras konnte man nicht
übersehen. Das Filmteam war überall präsent,
am Tag und auch bei Nacht. Ob die Zadruga,

das Gasthaus Podobnik (im Film Gasthaus
Wiegele), der Hauptplatz, das Altersheim, ja
sogar das Hotel Obir wurden zum Filmschau-
platz. Diese Tatort-Produktion trägt als Wer-
beträger ganz besonders zum positiven Image
unserer Gemeinde bei.

Naša obœanka Anja Smrtnik je imela sreœo, da
je boljše spoznala celotni filmski tim. Prevajala je
za eno izmed najbolj znanih slovenskih filmskih
igralk Štefko Drolc. Nadaljevala je kot prakti-
kantka pri šminkanju filmskih igralcev in igralk.
Po treh tednih je dobro poznala celoten potek in
oba glavna igralca Haralda Krassnitzerja in Adelo
Neuhauser ter producenta Klausa Grafa. Železna
Kapla je zelo pridobila na ugledu, kajti vsi akterji
te filmske produkcije so bili navdušeni nad gosto-
ljubnostjo in prijaznostjo naših obœank in obœa-
nov.

Tatort Bad Eisenkappel – kraj dejanja Železna Kapla

Adolf, Gerhard Welz und Herbert Grubelnik
ist es gelungen die Ferwärme Eisenkappel als sic-
heren Ferwärmeversorger zu festigen. Um die
Versorgungssicherheit für die nächsten Jahr-
zehnte zu gewährleisten, wurde der Kessel gene-
ralsaniert und modernste Regelungs- und
Verbrennungstechnik eingebaut. Die Kern-
stücke sind ein neuer wassergekühlter Rost mit
verbesserter Rostgeometrie sowie eine völlig neue

elektronische Prozessregelung mit einer erweiterten Sensorik. Die Runderneuerung umfasst aber
eine optimierte Ascheaustragung mit einer neuen Aschschubstange unter dem Kessel sowie einem
neuen Aschehöhenförderer. Somit bringt somit die Investition von 270.000 € nicht nur mehr
Sicherheit im Betrieb, sondern auch Effizienzsteigerungen von 3% - 5%. Wir gratulieren dem ge-
samten Fernwämeteam, besonders unserem »Mister Biomasse« Adolf Welz!

Adolfu, Gerhardu Welzun Herbertu Grubelniku je letos poleti uspelo prenoviti kotlarno naše Kapel-
ške toplarne. Investicija 270.000 € prinaša ponovno varnost oskrbe v zelo mrzlih dnevih ter omogoœa
najmodernejše vodenje izgorevanja v kotlu samem.

Fernwärme Umbau – prenova toplarne

Wir sind sehr stolz
nun in Eisenkappel-
Železna Kapla eine so
moderne Servicetank-
stelle zu haben. Beson-
derer Dank gilt Mimi
und Markus Korotaj,
die viel Geld investier-

ten und unsere Tankstelle um Barzahlung,
Caféshop und Autowaschbox erweitert haben.

Zelo smo veseli, da naša œrpalka blesti v novem
siju! Še pred letom dni je pretilo zaprtje œrpalke,
sedaj pa sta Mimi in Marko Korotaj ustvarila mo-
deren ambijent in ponudbo še razširila. Obema
želimo mnogo uspeha in veselja v Železni Kapli.

Tankstelle - črpalka Čebelarsko društvo 100 let –
100 Jahre Imkerverein
Œebelarsko društvo Železna Kapla je praz-

novalo svojo stoto obletnico obstoja. Društvo si
je pod vodstvom predsednika Mirka Cuder-
mana uredilo sodoben œebelarski center, ki bo
pred vsem služil izobraževanju.

Der Bienenzuchtverein feierte sein 100
jähriges Jubiläum. Unter der Führung vom
Obmann Mirko Cuderman ist es gelungen
ein Imkerzentrum einzurichten. Dieses wird
vor allem für Weiterbildungen eine wichtige
Funktion erfüllen. Wir gratulieren dem sehr
agilen Imkerverein und wünschen weiterhin
alles Gute!

Wasserkraftwerke – elektrarne
Die KW Eisenkappel

GmbH von Johannes
Thurn-Valsassinna und
Josef Feldbacher ist mit
den neuen Wasserkraft-
werken in der Zielgerade.
Beide Krafwerke - KW
Lobnig und KW Ebriach
– sollen noch heuer ans
Netz gehen. Das Kraft-
werk Lobnig soll mit
einer Pelton Turbine

jährlich ca. 1,5 Millionen Kilowattstunden Strom produzieren und Strom für eine E-
Tankstelle und die Promenade bereitstellen. Weiters bekommt die Poppengasse eine
neue Asphaltdecke. Das Turbinenhaus unter der Pfarrkirche wird den Blick ins Innere
ermöglichen und für Interessierte aktuelle technische Werte anzeigen. Mit Rücksicht
auf das Ortsbild wurden die Kanten abgerundet und die Flächen mit gestocktem Beton
ausgeführt. Das Kraftwerk Ebriach (Bild) ist mit einem Gefälle von 40 Metern auf
jährliche 3 Millionen Kilowattstunden berechnet. Dort wird eine Durchstromturbine
zum Einsatz kommen. Mit diesem Projekt konnte ein Löschwasser-Hydrant im Be-
reich der Fernwärme und die Beleuchtung des Wegs zum Eislaufplatz realisiert werden.
Mit diesen Kraftwerken kommt Eisenkappel einer energieautarken Zukunft wieder
einen Schritt näher.

Na obeh gradbišœih za elektrarne podjetja KW Eisenkappel GmbH gredo dela proti koncu.
Obe elektrarni bosta proizvajali letno povpreœno 4,5 milijonov kilowatnih ur elektriœne
energije. Projekta vkljuœujeta tudi izboljšave za obœane. K temu spada osvetljava za pešce
in možnost polnjenja elektriœnih vozil. Lokalna proizvodnja energije bo omogoœala tudi po-
ceni energijo za podjetja in s tem pospeševala delovna mesta.

Familienmusik Lipusch 10 Jahre – Lipuševi 10 let
Die Geschwister Li-

pusch feierten gemein-
sam mit der Vokalgruppe
Klika 10 Jahre Freude am
Musizieren. Das gelun-
gene Konzert erfreute
viele begeisterte Zuhörer.
Wir gratulieren!

Œestitamo Lipuševim k
uspelemu koncertu ob 10-
letnici družinske glasbe!

Stari jelen – alter Hirsch
Die Jagd ist in unserer Gemeinde

ein wichtiger Kultur-und Traditi-
onsträger. Marko Smrtnik ist es ge-
lungen einen 13 Jahre alten Hirsch
zu erlegen. Weidmannsheil !

Lovišœa v naši obœini so posebno bo-
gata jelenov. Marko Smrtnik je v
Kortah uplenil 13 let starega jelena.
Markotu želimo še naprej LOVSKI
BLAGOR.

Lenci Novak 80
Pred kratkim

je praznoval
Lenci NOVAK
iz Obirskega svoj
80.rojstni dan.
Pri sveti maši sta
se Lenciju za-
hvalila tudi
predsednik far-

nega sveta Helmut Božiœ in župnik
Leopold Zunder za vso delo, ki ga
opravlja skoraj 60 let za obirsko faro,
za farno cerkev in za cerkev pri svetem
Lenartu. On je bil gonilna sila pri po-
pravilu farne cerkve, farovža ter pri
gradnji mrtvašnice. Pri zelo lepem
praznovanju pri Kovaœu, katerega je
poleg družine olepšal še Kvintet bratov
Smrtnik, se je slavljencu za svojo po-
konœnost in zavednost zahvalil tudi
župan Franc Jožef Smrtnik. Lenciju
kliœe tudi EL Železna Kapla in SJK še
na mnoga zdrava leta.

Lorenz Novak aus Ebriach feierte
vor kurzem seinen 80. Geburtstag.
Sein 60 jähriges Engagement für die
Pfarre in Ebriach wurde von Pfarr-
gemeinderat und Pfarrer Leopold
Zunder gebührend gewürdigt.

Baustelle Schulzentrum – gradnja pri šolskem centru
Wie zu sehen ist, wird auch beim Schul-

zentrum schon eifrig gebaut. Der neue Au-
ßenbereich für die Nachmittagsbetreuung
wird betoniert. Die Schüler werden diesen
Bereich unter dem Niveau der Straße mit
direktem Zugang zu den Betreuungsräu-
men nützen können.

Trenutno že poteka gradnja za nov šolski
center. Šolarji bodo v predelu proti cesti imeli
iz kleti dostop na prosto, da v svojem prostem
œasu lahko pridejo varno na svež zrak.


